



## QUESTIONS & ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES 002

This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic Development Canada RFP # IC401683. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN UNCHANGED. / Ce document est publié pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant la demande d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada DDP #IC401683. TOUTE LES MODALITES ET CONDITIONS DE LA DDP DEMEURENT SANS CHANGEMENT.

### **\*\*Version française ci-dessous\*\***

#### **Question No. 1:**

We would like to know if there is an anticipated start date for the project? With the goal of engaging stakeholders across the country from both the private and public sector we want to ensure that the timeframe for executing the stakeholder sessions will be suitable for maximizing participation.

#### **Answer No. 1:**

The contract award date is tentatively set for August 1, 2017 for a period of six (6) months. However, in the event of unusual circumstances, the contract could be awarded at a sooner or later date.

### **\*\*\*English Version Above\*\*\***

#### **Question n° 1:**

Nous aimerions savoir s'il y a une date de début prévue pour le projet? Dans le but d'engager les parties prenantes du secteur privé et public dans l'ensemble du pays, nous voulons nous assurer que le délai d'exécution des sessions avec les intervenants soit adapté pour maximiser la participation.

#### **Réponse n° 1:**

La date d'attribution du marché est provisoirement prévue pour le 1er août, 2017 pour une période de 6 mois. Toutefois, en cas de circonstances exceptionnelles, le contrat pourrait être attribué à une date plus tôt ou plus tard.